
Zápisnica z 4. Zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Klin, 
konaného dňa 05. Júna 2019 

 

Prítomní:  Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Pavol Večerek, 
   Viliam Bahleda, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková  

Neprítomní:  Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Dávid Mišek 

Ďalší prítomní: Mgr. Mária Svetláková, Mgr. Monika Huráková, Ing. Katarína 
Košútová – zamestnankyne obce, Mgr. Alexandra Jaňáková – riaditeľka 
ZŠ s MŠ, Mgr. Marta Basárová – kontrolórka obce 

Verejnosť: - 

 

Otvorenie zasadnutia 

Zasadanie Obecného zastupiteľstva obce Klin (ďalej len „OZ“) otvoril starosta obce, Karol 
Revaj (ďalej len „starosta“). Uviedol, že dnešné zasadnutie OZ bolo zvolané v zmysle §13 
ods. 4 písm. a) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien 
a doplnkov. 

Ospravedlnení poslanci: 3 

Neospravedlnení: 0 

Starosta konštatoval, že na zasadnutí OZ je prítomných 6 z 6 poslancov a OZ je spôsobilé sa 
právoplatne uznášať.  

 

K bodu 1. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva obce Klin (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predložil poslancom návrh programu na rokovanie nasledovne:  

Otvorenie zasadnutia 
1. Schválenie programu rokovania obecného zastupiteľstva obce Klin (predkladá starosta obce) 
2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie (predkladá starosta obce) 
3. Záverečný účet za rok 2018 (predkladá Mgr. Svetláková) 
4. Správa kontrolóra obce  
5. Rozpočtové opatrenia (predkladá Mgr. Svetláková) 
6. VZN č. 2/2019 o určení príspevku za pobyt v MŠ a školských zariadeniach zriadených 

obcou Klin (predkladá Mgr. Svetláková) 
7. Schválenie zavkladovania kúpnej zmluvy MK Roveň (predkladá Ing. Košútová) 
8. Návrh kúpnej zmluvy MK (Kunova, Západná a Slnečná) (predkladá Ing. Košútová) 
9. Žiadosti občanov  
10. Informácie a rôzne  
11. Diskusia 
12. Uznesenie (predkladá predseda návrhovej komisie) 

Záver zasadania OZ 

Starosta navrhol poslancom zmenu programu. V pozvánke sa opomenulo pár bodov, doplnili 
by sa k existujúcim. K bodu č. 4 navrhuje doplniť plán kontrolnej činnosti na II. polrok. 



K bodu č. 3 by sa doplnilo schválenie návrhu použitia prebytku hospodárenia a k bodu č. 5 
Návrh zmluvy o prevode majetku pre ZŠ Klin. Vyzval prítomných poslancov, aby predniesli 
svoje návrhy, resp. pripomienky k predloženému programu. Starosta dal hlasovať za uvedený 
návrh programu.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Bc. Andrea Kekeľáková 
Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, t. j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ, ZDRŽAL 
SA – 0, PROTI  – 0. 

Program rokovania bol schválený. 

 
 
K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a návrhovej komisie (predkladá 
starosta obce) 

Starosta predložil návrh na zloženie overovateľov zápisnice, návrhovej komisie a poveril 
písaním zápisnice nasledovne: 

Zapisovateľka: Mgr. Monika Huráková, pracovníčka obce 

Overovatelia zápisnice: Ing. Peter Jendroľ a Dušan Gonšenica 

Návrhovú komisiu v zložení: Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková a Ing. Peter Luka. 

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Bc. Andrea Kekeľáková 
Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, t. j. 6 z prítomných 6 poslancov OZ, ZDRŽAL 
SA – 0, PROTI  – 0. 

 

K bodu 3. Záverečný účet za rok 2018 a tvorby rezervného fondu (predkladá Mgr. 
Svetláková, Mgr. Marta Basárová) 

Zamestnankyňa Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom Záverečný účet obce, 
ktorý sa musí OZ prerokovať a schváliť do konca júna. Schváliť ho môže s výhradami alebo 
bez výhrad.  

Základným nástrojom finančného hospodárenia obce bol rozpočet obce na rok 2018. 
Rozpočet obce na rok 2018 bol zostavený ako vyrovnaný. Bežný rozpočet bol zostavený ako 
prebytkový a  kapitálový rozpočet ako schodkový. Rozpočet obce bol schválený obecným 
zastupiteľstvom dňa 15.12.2017 uznesením obecného zastupiteľstva č. 169/A/1/2017. 
Súčasťou schváleného rozpočtu je aj rozpočet ZŠ s MŠ Klin. Rozpočet bol zmenený 
dvanásťkrát: 

ROZPOČET OBCE k 31.12.2018 
 Schválený rozpočet  Schválený rozpočet po poslednej 

zmene 
PRÍJMY CELKOM 2 014 099,00 2 732 138,00 
z toho : 
Bežné príjmy 1 655 051,00 1 765 686,00 
Kapitálové príjmy 0,00 343 416,00 
Finančné operácie príjmové 359 048,00 623 036,00 
z toho: 
a) OBEC  1 933 802,00 2 583 841,00 
Bežné príjmy 1 574 754,00 1 642 396,00 
Kapitálové príjmy 0,00 343 416,00 
Finančné operácie príjmové 359 048,00 598 029,00 



b) RO – ZŠ s MŠ 80 297,00 148 297,00 
Bežné príjmy RO s právnou subjektivitou 80 297,00 123 290,00 
Kapitálové príjmy RO s právnou subjektivitou 0,00 0,00 
Finančné operácie RO s právnou subjektivitou 0,00 25 007,00 
VÝDAVKY CELKOM 2 014 099,00 2 616 934,00 
z toho : 
Bežné výdavky 1 436 242,00 1 530 358,00 
Kapitálové výdavky 577 857,00 1 080 576,00 
Finančné operácie výdavkové 0,00 6 000,00 
z toho : 
a) OBEC  1 028 270,00 1 567 775,00 
Bežné výdavky 450 413,00 484 319,00 
Kapitálové výdavky 577 857,00 1 077 456,00 
Finančné operácie výdavkové 0,00 6 000,00 
b) RO – ZŠ s MŠ 985 829,00 1 049 159,00 
Bežné výdavky RO s právnou subjektivitou 985 829,00 1 046 039,00 
Kapitálové výdavky RO s právnou subjektivitou 0,00 3 120,00 
Finančné operácie RO s právnou subjektivitou 0,00 0,00 
ROZPOČTOVÉ HOSPODÁRENIE  OBCE 0,00 + 115 204,00 

Z rozpočtovaných celkových príjmov 2 732 138,00 Eur bol skutočný príjem k 31.12.2018 
v sume 2 731 419,38 Eur, čo predstavuje  99,97 % plnenie.  

Z rozpočtovaných celkových výdavkov 2 616 934,00 Eur bolo skutočné čerpanie 
k 31.12.2018 v sume 2 613 899,73 Eur, čo predstavuje  99,88 % plnenie. 

16:15 – Prišiel poslanec OZ Ľudovít Svetlošák. 

PREBYTOK/SCHODOK rozpo čtového hospodárenia za rok 2018 
Hospodárenie obce Skutočnosť k 31.12.2018 v Eur 

BEŽNÉ PRÍJMY spolu 1 764 969,84
BEŽNÉ VÝDAVKY spolu 1 527 609,53
BEŽNÝ ROZPOČET + 237 360,31 
KAPITÁLOVÉ PRÍJMY spolu 343 415,22
KAPITÁLOVÉ VÝDAVKY spolu 1 080 290,20
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET  - 736 874,98 
PREBYTOK/SCHODOK bežného a kapitálového rozpočtu - 499 514,67 
Vylúčenie z prebytku / Úprava schodku -17 935,84
UPRAVENÝ PREBYTOK/SCHODOK bežného a kapitálového rozpočtu - 517 450,51 
PRÍJMOVÉ FINAN ČNÉ OPERÁCIE 623 034,32
VÝDAVKOVÉ FINAN ČNÉ OPERÁCIE  6 000,00
Rozdiel finančných operácií + 617 034,32 
PRÍJMY SPOLU   2 731 419,38
VÝDAVKY SPOLU 2 613 899,73
HOSPODÁRENIE OBCE  + 117 519,65

Vylúčenie z prebytku – ZŠ s MŠ (Projekt /357/ - 5 916,00 € + Dary /372/ - 850,56 €) - 6 766,56
Vylúčenie z prebytku – OBEC (Školská jedáleň /384/ -  11 169,28 €) - 11 169,28
UPRAVENÉ HOSPODÁRENIE OBCE + 99 583,81 

Schodok rozpočtu v sume 499 514,67 Eur upravený o nevyčerpané prostriedky zo ŠR 
a podľa osobitných predpisov v celkovej sume 517 450,51 Eur bol v rozpočtovom roku 2018 
vysporiadaný:  

- z rezervného fondu    224 028,22 Eur 
- z návratných zdrojov financovania 368 000,00 Eur 
- z finančných operácií     25 006,10 Eur  

 
Zostatok finančných operácií v sume 617 034,32 Eur bol použitý na: 

- vysporiadanie schodku bežného a kapitálového rozpočtu v sume 517 450,51 Eur. 



 
Na základe uvedených skutočností navrhujeme tvorbu rezervného fondu za rok 2018 vo 
výške 99 583,81 Eur.  

TVORBA A POUŽITIE PROSTRIEDKOV FONDOV  
Fond rezervný Suma v EUR 
ZS k 1.1.2018 411 965,58 
Prírastky  - z prebytku rozpočtu za uplynulý rozpočtový rok  46 905,47 
                - z rozdielu medzi výnosmi a nákladmi z podnikateľskej činnosti po zdanení  - 
                - z finančných operácií - 
Úbytky    - použitie rezervného fondu : 
Schválenie čerpania RF:  
1. uznesenie OZ č. 169/A/5/2017 zo dňa 15.12.2017 – 359 048,00 Eur;  
2. uznesenie OZ č. 175/B/2/2018 zo dňa 16.3.2018 – 411 965,00 Eur; 
3. uznesenie OZ č. 182/B/2/2018 zo dňa 22.06.2018 – 458 871,00 Eur;  
4. uznesenie OZ č. 198/B/2/2018 zo dňa 05.11.2018 – 458 871,00 Eur; 
5. uznesenie OZ č. 8/B/2/2018 zo dňa 13.12.2018 – 224 029,00 Eur; 

 
 

224 028,22 

               - krytie schodku rozpočtu - 
               - ostatné úbytky  - 
KZ k 31.12.2018 234 842,83 

O použití rezervného fondu rozhoduje obecné zastupiteľstvo. 

Sociálny fond Suma v EUR 
ZS k 1.1.2018 356,90 
Prírastky  - povinný prídel -  1,5 %                    1 487,95 
               - ostatné prírastky - 
Úbytky    - závodné stravovanie  1 630,08 
               - regeneráciu PS, dopravu               - 
               - dopravné                           - 
               - ostatné úbytky                                                - 
KZ k 31.12.2018 214,77 

Tvorbu a použitie sociálneho fondu upravujú Zásady pre používanie sociálneho fondu a 
Kolektívna zmluva. 

Stav úverov k 31.12.2018 
 

Veriteľ  
 

Účel 
Výška 

poskytnutého 
úveru 

Ročná 
splátka 
istiny  

za rok 2018 

Ročná splátka 
úrokov  

za rok 2018 

Zostatok 
úveru (istiny) 
k 31.12.208 

Rok 
splatnosti 

 

SZRB, a.s. Turistika bez 
hraníc 

368 000,00 0,00 731,40 368 000,00 2019 

Obec v roku 2018 uzatvorila Zmluvu o poskytnutí úveru na predfinancovanie nákladov 
projektu „Turistika bez hraníc – rozvoj poľsko-slovenského turistického chodníka z Jeleśne 
do Klina“. Úver je krátkodobý s dobou splatnosti do 31.12.2019, splátky úrokov sú mesačné, 
istina bude splatená jednorázovo z prostriedkov vyplateného NFP, resp. z vlastných 
prostriedkov obce.   

Súčasťou záverečného účtu obce je aj hodnotiaca správa, ktorá spolu so Záverečným účtom 
tvoria prílohu zápisnice. 

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby záverečný účet Obce Klin a hodnotiacu správu 
k plneniu programového rozpočtu obce za rok 2018 schválili.  



ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Bc. Andrea Kekeľáková 
Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Ľudovít Svetlošák, t. j. 7 z prítomných 7 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Záverečný účet Obce Klin a hodnotiaca správa k plneniu programového rozpočtu obce za rok 
2018 bola schválená bez výhrad. 

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby schválili použitie prebytku rozpočtového 
hospodárenia vo výške 99 583,81 Eur na tvorbu rezervného fondu.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Bc. Andrea Kekeľáková 
Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Ľudovít Svetlošák, t. j. 7 z prítomných 7 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Použitie prebytku rozpočtového hospodárenia bolo schválené. 

 

K bodu 4. Správa kontrolóra obce, plán kontrolnej činnosti na II. polrok (predkladá Mgr. 
Basárová) 

A) Kontrolórka obce Mgr. Marta Basárová predniesla správu týkajúcu sa Záverečného 
účtu, v ktorom zhodnotila, že rozpočet na rok 2018 bol schválený ako vyrovnaný a v súlade 
s ustanovením zákona. Kontrolórka obce sa zamerala a skutočný stav hospodárenia, vedenie 
zásad rozpočtovania a preukázateľnosť a správnosť vedenia účtovníctva. Zhodnotila, že 
starosta obce a ostatní zodpovední zamestnanci venovali patričnú pozornosť čerpaniu 
finančných prostriedkov obce, resp. vývoju hospodárenia priebežne počas celého roka.  Táto 
správa rovnako tvorí prílohu zápisnice.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby správu hlavného kontrolóra vzali na vedomie.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Bc. Andrea Kekeľáková 
Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Ľudovít Svetlošák, t. j. 7 z prítomných 7 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Správa hlavného kontrolóra bola vzatá na vedomie. 

 

K bodu 5. Rozpočtové opatrenia, použitie prebytku hospodárenia, Zmluva o prevode 
majetku (predkladá Mgr. Svetláková) 

A)   Pracovníčka Mária Svetláková predniesla poslancom OZ návrh zmluvy o prevode 
majetku pre ZŠ s MŠ Klin. Na základe schválenia OZ bolo zakúpené motorové vozidlo 
Peugeot EXPERT Combi pre školu. Auto už je dodané, preto je potrebné, podľa Zásad 
hospodárenia s majetkom obce, urobiť prevod zmluvou do správy ZŠ s MŠ Klin, aby ho 
mohli používať.  

Poslanec Svetlošák sa pýtal, či bude možné potom použiť auto aj na iný účel. Starosta 
potvrdil, že samozrejme v prípade potreby je to možné, stále je to majetok obce, aj keď 
v správe školy. Riaditeľka s tým nemá problém, ale zaujíma ju, čo s tým starým autom. 
Starosta odpovedal, že ho môžu používať kým má platnú STK a potom sa uvidí v akom 
technickom stave bude.  

Starosta požiadal prítomných poslancov, aby schválili Zmluvu o prevode majetku.  



ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Bc. Andrea Kekeľáková 
Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Ľudovít Svetlošák, t. j. 7 z prítomných 7 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Zmluva bola schválená. 

B) Zamestnankyňa Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom rozpočtové 
opatrenie č. 4 zo dňa 30.04.2019.  

Rozpočtové opatrenie  č. 4 – STAROSTA                                                                          zo dňa 30.04.2019 
§14 ods. 1 a ods. 2 úpravou rozpočtových prostriedkov nasledovne: 
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2019   

Druh príjmu Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

PRÍJMY  SPOLU 2 256 980,00 2 347 884,00 2 349 125,00 1 241,00 
PRÍJMY OBEC 2 115 138,00 2 216 292,00 2 217 401,00 1 109,00 
BEŽNÉ príjmy 1 747 138,00 1 777 132,00 1 778 241,00 1 109,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 368 000,00  368 000,00 368 000,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 71 160,00 71 160,00 0,00 
FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
PRÍJMY RO – ZŠ s MŠ KLIN 141 842,00 131 592,00 131 724,00 132,00 
BEŽNÉ príjmy 123 547,00 124 467,00 124 599,00 132,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 18 295,00 7 125,00 7 125,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2019   

Druh výdavku Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 2 132 665,00 2 223 569,00 2 224 810,00 1 241,00 
VÝDAVKY OBEC 958 569,00 1 024 315,00 1 025 574,00 1 259,00 
BEŽNÉ výdavky 478 369,00 504 275,00 505 534,00 1 259,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 152 040,00 152 040,00 0,00 
Finančné operácie 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
VÝDAVKY RO – ZŠ s MŠ KLIN 1 174 096,00 1 199 254,00 1 199 236,00 -18,00 
BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 199 254,00 1 199 236,00 -18,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV     

PROGRAMY Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 612 385,00 634 968,00 635 850,00 882,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 207 385,00 211 778,00 212 660,00 882,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 37 000,00 55 190,00 55 190,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 9 138,00 10 053,00 10 053,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 9 138,00 10 053,00 10 053,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 65 844,00 61 794,00 61 794,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 65 844,00 61 794,00 61 794,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 200 805,00 233 958,00 234 261,00 303,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 128 805,00 140 308,00 140 611,00 303,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 72 000,00 93 650,00 93 650,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 7 860,00 8 310,00 8 310,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 4 660,00 5 110,00 5 110,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 3 200,00 3 200,00 3 200,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 25 050,00 19 689,00 19 689,00 0,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 25 050,00 19 689,00 19 689,00 0,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 



7 - KULTÚRA 37 487,00 55 543,00 55 617,00 74,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 37 487,00 55 543,00 55 617,00 74,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 958 569,00 1 024 315,00 1 025 574,00 1 259,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 478 369,00 504 275,00 505 534,00 1 259,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 152 040,00 152 040,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
9 - VZDELÁVANIE 1 174 096,00 1 199 254,00 1 199 236,00 -18,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 199 254,00 1 199 236,00 -18,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

RO - ZŠ s MŠ 1 174 096,00 1 199 254,00 1 199 236,00 -18,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 199 254,00 1 199 236,00 -18,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY  SPOLU 2 132 665,00 2 223 569,00 2 224 810,00 1 241,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 652 465,00 1 703 529,00 1 704 770,00 1 241,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 152 040,00 152 040,00 0,00 
800 - VÝDAVKOVÉ Fin. operácie 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 

VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 124 315,00 124 315,00 124 315,00 0,00 
BEŽNÝ ROZPOČET     198 070,00   
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET     215 960,00   
FINANĆNÉ OPERÁCIE     -289 715,00   

   
124 315,00 

 
Úprava v príjme aj vo výdaji o sumu 1 241,- Eur. Ide o dotačné prostriedky na voľby do EP 
2019, príjem za predaj publikácie, vrátky za energie a dary pre ZŠ.  

Starosta prítomných poslancov vyzval, aby vzali na vedomie RO č. 4.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Bc. Andrea Kekeľáková 
Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Ľudovít Svetlošák, t. j. 7 z prítomných 7 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Rozpočtové opatrenie bolo vzaté na vedomie. 

C) Ďalej predniesla rozpočtové opatrenie č. 5 zo dňa 05.06.2019.  

Rozpočtové opatrenie  č. 5 - OZ zo dňa 05.06.2019 
§ 14 ods. 1 a ods. 2 úpravou rozpočtových prostriedkov nasledovne :   
PRÍJMY ROZPOČTU OBCE v roku 2019   

Druh príjmu 
Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

PRÍJMY  SPOLU 2 256 980,00 2 349 125,00 2 393 439,00 44 314,00 
PRÍJMY OBEC 2 115 138,00 2 217 401,00 2 260 864,00 43 463,00 
BEŽNÉ príjmy 1 747 138,00 1 778 241,00 1 781 704,00 3 463,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 368 000,00  368 000,00 368 000,00 0,00 
Finančné operácie 0,00 71 160,00 111 160,00 40 000,00 
FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
PRÍJMY RO – ZŠ s MŠ KLIN 141 842,00 131 724,00 132 575,00 851,00 
BEŽNÉ príjmy 123 547,00 124 599,00 124 599,00 0,00 
KAPITÁLOVÉ príjmy 0,00  0,00 0,00 0,00 
Finančné operácie 18 295,00 7 125,00 7 976,00 851,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU OBCE v roku 2019   

Druh výdavku Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

VÝDAVKY  SPOLU 2 132 665,00 2 224 810,00 2 273 124,00 48 314,00 
VÝDAVKY OBEC 958 569,00 1 025 574,00 1 073 237,00 47 663,00 
BEŽNÉ výdavky 478 369,00 505 534,00 513 197,00 7 663,00 
KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 152 040,00 192 040,00 40 000,00 
Finančné operácie 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
VÝDAVKY RO – ZŠ s MŠ KLIN 1 174 096,00 1 199 236,00 1 199 887,00 651,00 
BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 199 236,00 1 194 036,00 -5 200,00 



KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00  0,00 5 851,00 5 851,00 
Finančné operácie 0,00 0,00 0,00 0,00 
VÝDAVKY ROZPO ČTU podľa PROGRAMOV    

PROGRAMY Schválený 
rozpočet 

Posledná 
úprava rozpočtu 

UPRAVENÝ 
ROZPOČET 

ÚPRAVA ROZPOČTU 
ROZDIEL 

FINANČNÁ ZÁBEZPEKA - ALOK.  0,00 0,00 0,00 0,00 
1- PLÁN.,MANAŽM.,KONTR. 612 385,00 635 850,00 640 275,00 4 425,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 207 385,00 212 660,00 217 085,00 4 425,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 37 000,00 55 190,00 55 190,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
2- PROPAGÁCIA A REKLAMA 9 138,00 10 053,00 10 553,00 500,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 9 138,00 10 053,00 10 553,00 500,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
3 - INTERNÉ SL.OBCE 65 844,00 61 794,00 58 662,00 -3 132,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 65 844,00 61 794,00 58 662,00 -3 132,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
4 - SLUŽBY OBČANOM 200 805,00 234 261,00 276 965,00 42 704,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 128 805,00 140 611,00 143 315,00 2 704,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 72 000,00 93 650,00 133 650,00 40 000,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
5 - BEZPEČNOSŤ,OCHRANA 7 860,00 8 310,00 11 460,00 3 150,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 4 660,00 5 110,00 8 260,00 3 150,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 3 200,00 3 200,00 3 200,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
6 - ŠPORT 25 050,00 19 689,00 19 212,00 -477,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 25 050,00 19 689,00 19 212,00 -477,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 
7 - KULTÚRA 37 487,00 55 617,00 56 110,00 493,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 37 487,00 55 617,00 56 110,00 493,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 0,00 0,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

OBEC  - SPOLU 958 569,00 1 025 574,00 1 073 237,00 47 663,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 478 369,00 505 534,00 513 197,00 7 663,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 152 040,00 192 040,00 40 000,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 
9 - VZDELÁVANIE 1 174 096,00 1 199 236,00 1 199 887,00 651,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 199 236,00 1 194 036,00 -5 200,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 5 851,00 5 851,00 
800 - FINANČNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

RO - ZŠ s MŠ 1 174 096,00 1 199 236,00 1 199 887,00 651,00 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 174 096,00 1 199 236,00 1 194 036,00 -5 200,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 0,00 0,00 5 851,00 5 851,00 
800 - FINANĆNÉ OPERÁCIE 0,00 0,00 0,00 0,00 

VÝDAVKY  SPOLU 2 132 665,00 2 224 810,00 2 273 124,00 48 314,00 
v tom: 
600 - BEŽNÉ výdavky 1 652 465,00 1 704 770,00 1 707 233,00 2 463,00 
700 - KAPITÁLOVÉ výdavky 112 200,00 152 040,00 197 891,00 45 851,00 
800 - VÝDAVKOVÉ Fin. operácie 368 000,00 368 000,00 368 000,00 0,00 

VÝSLEDOK HOSPODÁRENIA 124 315,00 124 315,00 120 315,00 -4 000,00 
BEŽNÝ ROZPOČET     199 070,00   
KAPITÁLOVÝ ROZPOČET     170 109,00   
FINANĆNÉ OPERÁCIE     -248 864,00   

   120 315,00  
RO sa týka úpravy príjmu za publikácie, na pokuty, poplatky, grant pre hasičov, na aktivačnú 
činnosť z ÚPSVR, dotácia pre TJ Tatran Klin. Vo výdavkovej časti sa navyšuje na 
zamestnancov, zároveň výdavky na novú webovú stránku, ktorú nám bude robiť firma Galileo 
ai. Zároveň dochádza k preklasifikovaniu finančných prostriedkov z bežných na kapitálové 
v prípade ZŠ s MŠ Klin, na základe schválenej žiadosti z 13.12.2018 na vybudovanie altánku 
v areáli MŠ Klin. 



Starosta doplnil, že je teraz v jednaní s OVS a.s. o dotáciu na vybudovanie vodovodu 
a kanalizácie v lokalite Roveň. Financovanie by bolo za spoluúčasti občanov. Časť by platila 
OVS a.s., časť obec a prípojky občania. Ak by sa urobilo tento rok toto, tak by sa zároveň 
podala žiadosť na spoluúčasť aj na ďalší rok. V obci máme viacero takýchto lokalít, kde by sa 
to takto dalo dokončiť. P. Bahleda sa pýta, či by sa to nedalo potiahnuť ďalej. Starosta hovorí, 
že je tam problém so spádom, musí sa tam urobiť výtlaková stanica. Použitie rezervného 
fondu by sa navýšilo o sumu 20 000,- Eur na vybudovanie kanalizácie a vodovodu v tejto 
lokalite. Zároveň prišla informácia z MF SR o schválení dotácie na strechu MŠ hornej, tak sa 
dohodol s p. Triebeľom na obhliadke strechy, príde to pozrieť v čo najkratšom čase, aby sa to 
mohlo realizovať. Rovnako by bolo dobré navýšiť o 20 000,- Eur použitie RF aj na opravu 
tejto strechy, lebo z dotácie nám to stačiť nebude. Skúsime ešte získať peniaze aj z iných 
zdrojov na havarijný stav, ale to nie je isté.  

Starosta požiadal prítomných poslancov, aby schválili RO č. 5.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Bc. Andrea Kekeľáková 
Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Ľudovít Svetlošák, t. j. 7 z prítomných 7 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

RO č. 5 bolo schválené. 

Zároveň požiadal, aby schválili použitie rezervného fondu vo výške 20 000,- Eur na 
vybudovanie kanalizácie a 20 000,- Eur na rekonštrukciu strechy materskej školy.   

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Bc. Andrea Kekeľáková 
Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Ľudovít Svetlošák, t. j. 7 z prítomných 7 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Použitie RF bolo schválené. 

Zároveň ukladá OZ starostovi obce kontaktovať odborníka na podrobnú obhliadku 
havarijného stavu strechy MŠ – Cesta k soche 325/2 a vypracovania výkazu výmer, ktorý je 
potrebný na opravu, prípadne rekonštrukciu uvedenej strechy. 

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Bc. Andrea Kekeľáková 
Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, Ľudovít Svetlošák, t. j. 7 z prítomných 7 
poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

 

K bodu č. 6 – VZN č. 2/2019 o určení príspevku za pobyt v MŠ a školských zariadeniach 
zriadených obcou Klin (predkladá Mgr. Svetláková) 
 
Pracovníčka Mária Svetláková predniesla prítomným poslancom návrh VZN č. 2/2019 
o určení príspevku za pobyt v MŠ a školských zariadeniach zriadených obcou Klin. Vo VZN 
dochádza k zmenám poplatkov za stravu na základe zmien zákona, ktorým bola poskytnutá 
dotácia na stravu vo výške 1,20 Eur a zmena poplatku za ŠKD.  

Pri zmene poplatkov za stravu sa radíme do 1. finančného pásma. Strava sa pri MŠ delí na 
poldennú a celodennú. VZN stanovuje výšku a spôsob úhrady príspevku zákonného 
zástupcu/stravníka alebo zákonného zástupcu stravníka na čiastočnú úhradu výdavkov za 
pobyt dieťaťa v materskej škole, žiaka v školskom klube detí, stravníka v školskej jedálni 
a výdajnej školskej jedálni. Príspevkom sa pre účely tohto nariadenia rozumie finančná 
čiastka, ktorou mesačne prispieva zákonný zástupca dieťaťa, alebo žiaka.  



Starosta doplnil, že navrhoval navýšenie o 0,50 centov, pretože ceny potravín rastú a aby sa 
úprava VZN nemusela riešiť znova v priebehu roka. Riaditeľka potvrdila, robili si prieskum 
v okolitých školách, aj tie budú navyšovať cenu za stravu, zvýšenie bolo v rozmedzí 0,45 – 
0,55 centov. V piatok 7.6. ide na prezentáciu projektov z UPSVR na možnosti zamestnať 
kuchárov, ale musia si urobiť prieskum u žiakov, či majú vôbec záujem o stravovanie 
a oboznámiť ich o možných poplatkoch pri stravovaní. Starosta sa p. riaditeľky opýtal, ako to 
vyzerá s počtom obedov, ktoré sú schopní odstravovať, keďže kapacita jedálne a kuchyne je 
nedostačujúca. Riaditeľka odpovedala, že max. je 150, ale uvidí sa hlavne po prieskume 
záujmu zo strany žiakov. 

Starosta hovoril, že ak bude takto pokračovať nárast počtu obyvateľov, bude potrebné jedáleň 
a kuchyňu riešiť aj tak a zároveň sa budú musieť riešiť aj ďalšie triedy. Dostali sme síce 
ponuku na kontajnerovú jedáleň, odmietli sme to však, pretože to našu situáciu nevyrieši. P. 
Kekeľáková sa pýtala ako je to s tým paušálom 10,- Eur, ako sa to bude potom riešiť cez 
prázdniny, či to bude tak ako doteraz. Riaditeľka jej povedala, že paušál bude na vyriešenie 
režijných nákladov stravy, pretože dotácia stačí len na potraviny a cez prázdniny to ostáva 
rovnako ako doteraz. P. Kekeľáková navrhla, že by bolo vhodné do ECHA dať článok, ktorý 
by vysvetľoval, čo sú vlastne tie obedy „zadarmo“. Starosta požiadal p. poslankyňu aby sa 
tejto úlohy ujala v spolupráci s vedúcou jedálne p. Bahledovou.  

Za pobyt dieťaťa v materskej škole sa poplatok nemení - mesačná suma vo výške 20,00 Eur, 
ktorý sa nekráti za vymeškané dni v mesiaci a platí sa počas trvania školského roka. P. 
Majcherová sa pýta ako je to cez prázdniny, či bude MŠ v prevádzke. Riaditeľka jej 
odpovedala, že áno pokiaľ sa nazbiera dostatočný počet detí. Ďalej sa pýtala, či musí byť až 
toľko detí nahlásených, aby mohla škôlka fungovať. Riaditeľka jej odpovedala, že áno a bolo 
by vhodné aby tam zotrvali celý pobyt ako sú nahlásení, pretože niektorí rodičia ich prihlásia, 
nakoniec deti ani nenastúpia. P. Majcherová povedala, že ale to je jedno, či dieťa chodí, alebo 
nechodí pokiaľ poplatok uhradí. P. riaditeľka jej odpovedala, že nie je to tak celkom pravda, 
lebo vtedy je prevádzkovanie MŠ nerentabilné. P. Majcherová položila riaditeľke otázku, či 
by nebolo možné urobiť denný tábor cez školu, pretože sestrička má len obmedzený počet 
detí, ktoré sú už vopred vybrané a iné aj keď je záujem sa už nedostanú, alebo aspoň dva 
turnusy. Riaditeľka hovorila, že toto necháva v kompetencii sestričky.  

18:10 prišiel p. Dominik Tomaštík. 

Za pobyt žiaka v Školskom klube detí sa poplatok mení, zákonný zástupca prispieva na 
čiastočnú úhradu nákladov Školského klubu detí mesačne sumou vo výške 10,00 Eur, ktorý 
sa nekráti za vymeškané dni v mesiaci a platí sa počas trvania školského roka. P. Kekeľáková 
hovorila, že nevedela, že meniť sa bude aj poplatok za ŠKD, zatiaľ máme najnižší poplatok, 
pretože v okolitých obciach 8,- Eur. Súhlasí s úpravou poplatku na 10,- Eur, ale podmieňuje 
to predĺžením prevádzky aspoň do 16:00 aby to aj rodičom ukázalo, že za zvýšením poplatku 
uvidia aj krok k nim, tým že sa predĺži prevádzkový čas. Opýtala sa riaditeľky, čo všetko sa 
hradí z tohto poplatku. Riaditeľka odpovedala, že je to na náklady súvisiace s prevádzkou. 
Odrátané sú mzdy, prostriedky, ktoré hradí obec, alebo sponzorské. Taktiež sa veľa vecí 
vyrobí z odpadových materiálov. Každý mesiac je spracovaná fotodokumentácia, ktorá je 
zverejnená na stránke školy. Ďalej hovorí, že rodičia majú záujem o ŠKD aj za 10,- Eur, ale 
nestačí kapacita. Už minulý rok sa do klubu nebral 4. ročník, len 1.-3.. P. Kekeľáková si 
naštudovala zákon a je tam uvedené, že prednostne sa majú do klubu prijímať deti 
zamestnaných rodičov. Riaditeľka odpovedala, že ak jej rodičia prinesú potvrdenie 
o zamestnaní, nie je povinná zisťovať, či skutočne to zamestnanie aj majú. P. Majcherová sa 
pýtala, či nie je možné zvýšiť počet tried ŠKD na tri. Riaditeľka odpovedala, že sa to nedá 
zvládnuť finančne.  



Stravníkom v školskej jedálni a výdajnej školskej jedálni môžu byť okrem detí a žiakov 
Základnej školy s materskou školou Klin aj zamestnanci školy a školských zariadení. So 
súhlasom zriaďovateľa a príslušného regionálneho  úradu verejného zdravotníctva sa môžu 
v nej stravovať aj iné fyzické osoby - cudzí stravníci. Za stravovanie stravníka v školskej 
jedálni a výdajnej školskej jedálni prispieva stravník, alebo zákonný zástupca stravníka na 
čiastočnú úhradu nákladov v Školskej jedálni mesačne vo výške súčtu nákladov na nákup 
potravín podľa vekových kategórií stravníkov v súlade s finančnými pásmami určenými 
Ministerstvom školstva SR –  I. finančné pásmo a režijných nákladov nasledovne: 

 
MATERSKÁ 
ŠKOLA 

CENA POTRAVÍN Režijné 
náklady 

SPOLU 
za deň 

SPOLU 
mesačne 

DOTÁCIA 
mesačne  
(1,20 €/obed) 

ÚHRADA 
RODIČA 
bez dotácie 

ÚHRADA 
RODIČA  
s nárokom 
na dotáciu 
(predškoláci) 

Desiata 
 

Obed 
 

Olovrant 
 

denná 0,34 € 0,80 € 0,23 € 0,20 € 1,57 € 31,40 € 24,00 € 31,40 € 7,40 € 
poldenná 0,34 € 0,80 € – 0,20 € 1,34 € 26,80 € 24,00 € 26,80 € 4,00 € 

 

 
ZÁKLADNÁ 
ŠKOLA 

CENA POTRAVÍN Režijné 
náklady 

SPOLU 
za deň 

SPOLU 
mesačne 

DOTÁCIA 
mesačne  
(1,20 €/obed) 

ÚHRADA 
RODIČA 
bez  
dotácie 

ÚHRADA 
RODIČA  
s nárokom 
na dotáciu 

OBED 
 

1–4 ročník 1,08 € 0,50 € 1,58 € 31,60 € 24,00 € 31,60 € 10,00 € 
5–9 ročník 1,16 € 0,50 € 1,66 € 33,20 € 24,00 € 33,20 € 10,00 € 

 

 
ZÁKLADN
Á ŠKOLA 

CENA POTRAVÍN SPOLU 
za deň 

SPOLU 
mesačne 

ÚHRADA 
RODIČA DESIATA 

 
1–4 ročník 0,46 € 0,46 € 9,20 € 9,20 € 
5–9 ročník 0,50 € 0,50 € 10,00 € 10,00 € 

Zamestnanci školy, školských zariadení a cudzí stravníci uhrádzajú príspevok na úhradu 
nákladov školskej jedálne v lehote a spôsobom uvedeným vo VZN v nasledovnej výške: 

Zamestnanci a  
cudzí stravníci   

Cena potravín  Príspevok  
na režijné náklady 

Úhrada spolu 

OBED 1,26 € 1,39 € 2,65 €  

Podmienkou pre poskytnutie dotácie na zabezpečenie obeda je, že dieťa musí zúčastniť 
vyučovacieho procesu, strava musí byť odobratá a v prípade neodhlásenia dieťaťa z obedu, 
bude hodnota celého obeda hradená rodičom – v tomto prípade nárok na dotáciu zaniká, 
avšak obed si môže stravník odobrať do obedára v určených hodinách, ale iba 1. deň 
neprítomnosti. Vzhľadom k tomu, že školská jedáleň nezabezpečuje diétnu stravu, môže byť 
dotácia na stravu žiakovi, ktorý je zo zdravotných dôvodov odkázaný na diétne stravovanie, 
vyplatená. Zákonný zástupca musí predložiť ZŠ s MŠ Klin žiadosť, ktorej prílohou je 
lekárske potvrdenie od špecialistu. Dotácia na stravu v sume 1,20 Eur na odobratý obed sa 
vyplatí zákonnému zástupcovi podľa dochádzky žiaka na účet zákonného zástupcu. Dieťa je 
možné odhlásiť zo stravy najneskôr deň vopred do 14,00 hod., za neodobratú a včas 
neodhlásenú stravu sa finančná ani vecná náhrada neposkytuje. Spôsob úhrady za odobratú 
stravu sa nemení, len je potrebné v prípade záujmu o stravovanie uhradiť preddavok - 
jednorázový príspevok na stravovanie v sume 20,00 Eur  – slúži ako zábezpeka v prípade, 
ak stravník neodhlási obed, na ktorý je poskytnutá dotácia, v prípade, že stravník kauciu 
v priebehu roka vyčerpá, bude mu strava poskytnutá až po zaplatení ďalšieho 
preddavku. Na uvedenú skutočnosť bude upovedomený a preddavok bude zúčtovaný po 
ukončení školského roka a nevyčerpaná suma vrátená na účet zákonného zástupcu.  

Toto Všeobecne záväzné nariadenie nadobúda účinnosť dňa 01.09.2019. Týmto VZN sa ruší 
VZN č. 25/2016. 

Starosta požiadal prítomných poslancov, aby schválili VZN č. 2/2019 o určení príspevku za 
pobyt v MŠ a školských zariadeniach zriadených obcou Klin.  



ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Pavol Večerek, Viliam 
Bahleda, Ľudovít Svetlošák, t. j. 7 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI:  
Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková – 1 z prítomných 8 poslancov OZ. 

VZN č. 2/2019 bolo schválené. 

 

K bodu 7. Schválenie zavkladovania kúpnej zmluvy MK Roveň (predkladá Ing. Košútová) 

Pracovníčka Katarína Košútová predniesla prítomným poslancom kúpnu zmluvu na 
odkúpenie pozemkov pod MK v časti Roveň. V tej pôvodnej nám chýbali vlastníci, teraz už je 
podpísaná a pripravená na zavkladovanie do KN, aby mohli pokračovať ďalšie pripravované 
práce. Celková výmera je 280 m2. Cena za odkúpenie je nezmenená ako aj pri ostaných MK 
1,- Eur/ m2.  

Starosta požiadal prítomných poslancov, aby schválili vklad do KN uvedenej zmluvy.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, t. j. 
8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Vklad zmluvy do KN bol schválený. 

 

K bodu 8. Návrh kúpnej zmluvy MK (Kunova, Západná a Slnečná) (predkladá Ing. 
Košútová) 

Zamestnankyňa Katarína Košútová predniesla návrh kúpnej zmluvy na odkúpenie pozemkov 
pod MK na uliciach Kunova, Západná a Slnečná. Od majiteľov Kubanek Ján a manželka 
Mária, Tylková Anna, Zemenčíková Natália, Jadroň Anton, Janeková Žofia, Jurinová 
Alžbeta, Plaštiaková Mária, Roháčková Anna. Vyplatí sa majiteľom Kubanek, Kubankova, 
Tylková a Zemenčíková zvyčajná suma 1,- Eur/ m2.  

Starosta požiadal prítomných poslancov, aby schválili návrh uvedenej zmluvy.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, t. j. 
8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Zmluva bola schválená. 

 

K bodu 4. Správa kontrolóra obce, plán kontrolnej činnosti na II. polrok (predkladá Mgr. 
Basárová) 

B) Kontrolórka obce predniesla plán kontrolnej činnosti na II. polrok, ktorý obsahuje 
zákonom predpísané kontroly a kontroly na základe podnetov a sťažností.  

Starosta požiadal prítomných poslancov, aby schválili plán kontrolnej činnosti na II. polrok.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, t. j. 
8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Plán kontrolnej činnosti na II. polrok bol schválený.  



C) Od 1.9. je povinnosť zaviesť zodpovednú osobu za vybavovanie sťažností a týka sa to 
rôznych druhov sťažností. Musí sa viesť centrálna evidencia sťažností – podania môžu byť 
podané, písomne a mailom. Anonymné, ústne a telefonické podania sa neriešia. Písomné 
podanie musí byť podpísané, rovnako aj elektronické musí prísť do 5 dní podpísať žiadateľ. 
Zaevidujú sa. Žiadatelia môžu požiadať o anonymitu. Je potrebné k tomu vypracovať 
smernicu. Starosta navrhuje určiť ako zodpovednú osobu za vybavovanie sťažností 
kontrolórku obce Mgr. Martu Basárovú.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, t. j. 
8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Kontrolórka obce je určenou osobou na vybavovanie sťažností.  

D) Kontrolórka obce ďalej podala správu o vykonanej kontrole v športovom klube TJ 
Tatran Klin, ktorá bola zameraná na efektívne vynakladanie dotačných finančných 
prostriedkov. Dotáciu mali vo výške 13 000,- Eur, prostriedky vyčerpané vo výške 14 515,- 
Eur, takže o 1 515,- Eur viac. Zhodnotila, že výška prostriedkov na energie je v poriadku, 
výdavky vynaložené na postreky, hnojivá a lajnovanie sú 1 000,- Eur. V prípade ak používajú 
kvalitnejšie, čo si myslí, že pri futbalovom trávniku je asi nutné, tak je to v poriadku. Starosta 
doplnil, že niektoré druhy postrekov a hnojív sú veľmi drahé. Rozvoj masovo-športovej 
telesnej výchovy – je to na zvážení, bolo by možno vhodné keby im OZ špecifikovalo oblasti 
na ktoré môžu minúť dotačné prostriedky. Ďalej má výhradu voči chýbajúcim dodacím listom 
k faktúram za dopravu a stravu, kde by bolo jasné, kde, kedy, počet osôb, zároveň vždy aby 
bolo určené, či sa zápas koná doma, alebo mimo. Ako sa zabezpečuje doprava, či je to na 
osobných autách, alebo autobusom a počet prepravovaných osôb. Mali by predkladať 
celoročný harmonogram činností, z ktorého budú zrejmé všetky základné potrebné údaje. P. 
Svetláková vysvetlila, že vo VZN je to uvedené tak, že sú povinný predkladať vyúčtovanie 
a čestné prehlásenie, že využili dotáciu na to, na čo bola poskytnutá. Ak je potrebné VZN sa 
dá prerobiť, ale bude takto v platnosti pre všetky subjekty, ktorým je poskytovaná dotácia. Dá 
sa urobiť aj zmena v zmluve, kde sa vyšpecifikujú aspoň oblasti a suma, ktorá má byť použitá 
na ten ktorý účel. Stanovia sa aspoň základné požiadavky na špecifikáciu výdavkov. Pretože 
niektoré výdavky sa dajú a niektoré sa nedajú uviesť detailne. Dá sa vyčleniť aj tak, že koľko 
z dotácie musí byť použitých na výdavky pre deti a dorast. Starosta sa pýtal poslancov, či ešte 
majú nejaký návrh na riešenie? P. Tomaštík sa ešte opýtal, či má TJ možnosť rozhodnúť 
o nájme pozemku, pretože vie že je záujem o prenájom ihriska na pár hodín týždenne, mali by 
aspoň príjem pre svoju činnosť. P. Svetláková – ihrisko je vlastníctvom obce a tá rozhoduje 
o jeho prenájme. Teraz je pozemok v správe TJ Tatran Klin. P. Kekeľáková navrhuje upraviť 
zmluvu, aby tam boli vyšpecifikované oblasti, na ktoré môže byť použitá dotácia.  
 
Starosta požiadal prítomných poslancov, aby vzali na vedomie správu z vykonanej kontroly 
v TJ Tatran Klin.  

ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, t. j. 
8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

Správa bola vzatá na vedomie.  

Zároveň OZ ukladá zamestnankyni obce upraviť zmluvu o poskytnutí dotácie v nasledujúcom 
rozpočtovom roku.  



ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, t. j. 
8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

 

K bodu č. 9 – Žiadosti občanov 

A) Starosta predniesol žiadosť Miroslava Jadrňáka o prenájom pozemku vo vlastníctve 
obce. Má záujem o pozemok nachádzajúci sa pri ihrisku, je to tá časť za plotom, podľa 
vypracovanej mapky. Chce tam vybudovať parkovisko s kamiónmi a prenosnú halu. Je to síce 
veľmi dobrá myšlienka, zmizli by kamióny z obce, ale je to jediná časť, kde sa dajú parkovať 
autá pri akejkoľvek obecnej alebo inej akcii. Nie je zástancom toho, aby sme si to nechali 
zapratať. Potom už nebudeme mať ako vyriešiť parkovanie. Pokiaľ vie, prenajal si halu od Ľ. 
Ganobjaka, ale po cykloceste mu prejazd s kamiónmi nebude povolený, tak preto dal tento 
návrh. P. Huráková upozornila na to, že je tam ešte jeden problém a to taký, že ak by obec 
chcela prenajímať tento pozemok, musela by sa urobiť verejná vyhláška. Tak by sa mohli 
prihlásiť viacerí záujemcovia a vôbec by potom nebolo isté, či ten pozemok nakoniec p. 
Jadrňák bude mať v prenájme.   
Starosta prítomných poslancov vyzval, aby sa vyjadrili k tejto žiadosti.  
ZA hlasovali: 0, ZDRŽAL SA : 0, PROTI : Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan 
Gonšenica, Viliam Bahleda, Ľudovít Svetlošák, Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková 
Laššáková, Pavol Večerek, t.j. 8 z prítomných 8 poslancov OZ 
Žiadosť nebola schválená. 

B) Žiadosť Františka Ptačina a manželky Martiny o výstavbu RD za hranicou ÚP. Ide 
o pozemok na ul. Roveň pri Úradnikovi. Starosta doplnil, že budeme potrebovať pri budovaní 
kanalizácie miesto na výtlakovú stanicu a p. Ptačin by súhlasil aby sa to vybudovalo na časti 
jeho pozemku. V prípade, že by sa zokruhovala niekedy aj ďalšia plánovaná ulica, výtlakova 
stanica by stratila zmysel, ale kedy to bude je otázne a zatiaľ by bol problém s existujúcimi 
domami vyriešený.  
Starosta požiadal prítomných poslancov, aby schválili túto žiadosť.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, t. j. 
8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť Františka Ptačina a manželky Martiny o výstavbu RD bola schválená.  

C) Žiadosť Františka Klinovského o odpredaj časti pozemku, ktorý je vo vlastníctve obce. 
Zdedil dom po p. Pajtovej a časť domu stojí na obecnom pozemku. Všetky náklady na ZP, 
GP, zmluvu a vklad do KN by znášal on ako žiadateľ. P. Kekeľáková sa pýtala, či sa to nedá 
zameniť za pozemok v nejakej časti, kde by to bolo prospešné pre obec. P. Košútová 
odpovedala, že v tej časti nemá vlastníctvo.  
Starosta požiadal prítomných poslancov, aby schválili túto žiadosť.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, t. j. 
8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť Františka Klinovského o odpredaj obecného pozemku bola schválená.  

D)  Žiadosť obyvateľom ul. Gromadová o vybudovanie spomaľovača na ich ulici. 
Dôvodom ich žiadosti je, že sa neustále jazdia veľkou rýchlosťou po ich ulici na motorkách 
a štvorkolkách a ohrozujú ich. Starosta doplnil, že toto je problém v celej obci. Ak by sa 
namontovali retardéry na tejto ulici, môžeme čakať, že o chvíľu tu budú rovnaké žiadosti z 
celej obce. Skôr treba uvažovať o spomaľovačoch na kritických úsekoch, kde sú škola 



a škôlky a aj to treba rozmýšľať nad tým aké. Aby zasa nevznikol problém s odhŕňaním snehu 
v zime.  
Starosta prítomných poslancov vyzval, aby sa vyjadrili k tejto žiadosti.  
ZA hlasovali: 0, ZDRŽAL SA : Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, t.j. 5 z prítomných 8 poslancov OZ, 
PROTI : Ing. Peter Jendroľ, Viliam Bahleda, Pavol Večerek, t.j. 3 z prítomných 8 poslancov 
OZ 
Žiadosť nebola schválená. 

E) Žiadosť Mariána Majchera a manželky Petry o posúdenie havarijného stavu RD na 
parcele E č. 2317/2. Ide o rozpadávajúcu sa budovu, ktorej časť hrozí zrútením a vlastníci 
s ňou nič nerobia. Starosta navrhuje kontaktovať vlastníkov a vyzvať ich na nápravu. P. 
Košútová preverila, že vlastníkom uvedeného RD bol Augustín Pjentek, po ktorom dom nebol 
zahrnutý do dedičského konania. Tak starosta navrhol kontaktovať jeho deti.   
Starosta požiadal prítomných poslancov, aby vzali na vedomie uvedenú žiadosť.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, t. j. 
8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Žiadosť bola vzatá na vedomie.  

Zároveň bude starosta kontaktovať potomkov vlastníka nehnuteľnosti za účelom nápravy 
havarijneho stavu RD.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, t. j. 
8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

 

K bodu č. 10 – Informácie a rôzne  

1) P. Luka podáva návrh na zvolanie stavebnej komisie za účelom riešenia prechodnej 
ulice pri D. Kobyliakovi. Rozprával sa s rodinou Jašicovou a boli by ochotní odpredať časť 
pozemku, aby sa ulica zväčšila a bola prejazdnejšia. A hlavne aby už nebol problém 
s Kobyliakovcami.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, t. j. 
8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 

2) Starosta informoval o možnosti opätovne podať žiadosť o dotáciu na opravu na 
hasičskej zbrojnice. Rozprával sa p. Bahledom a Košútom, aký majú na to názor. 30 000,- Eur 
nie je veľa a je veľmi pravdepodobné, že na celkovú opravu to nebude stačiť. Skôr by sa 
prikláňal možnosti preklasifikovať administratívnu budovu na hasičskú zbrojnicu a s touto ísť 
do výzvy. Aj tak sa tam parkujú všetky hasičské vozidlá. Určite sa to nestihne administratívne 
spraviť do ukončenia výzvy, tak sa počká rok a podá sa. Mohlo by sa postaviť prestrešenie na 
autá a traktory. Aj v prípade, že by sme dostali ďalšie hasičské auto, boli by všetky 
pohromade.  
Starosta požiadal poslancov OZ aby schválili zámer vykonať zmenu účelu administratívnej 
budovy s. č. 604/62 na hasičskú zbrojnicu a vypracovanie projektu za účelom získania dotácie 
z ministerstva vnútra SR na obnovu budovy.  
ZA hlasovali: Ing. Peter Jendroľ, Ing. Peter Luka, Dušan Gonšenica, Ľudovít Svetlošák, 
Dominik Tomaštík, Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková, Pavol Večerek, Viliam Bahleda, t. j. 
8 z prítomných 8 poslancov OZ, ZDRŽAL SA  – 0, PROTI  – 0. 
Požiadavka bola schválená.  



3) Starosta podal informáciu o blížiacom sa podujatí Rezbársky deň v obci Klin – Deň 
obce. Prídu dva súbory z Poľska a vystúpili by aj naši dôchodcovia. Oslovil už aj šiestich 
rezbárov – Ganobjak, Mrekajová – pracuje s motorovou pílou je z Bobrova, Kuchťák 
z Mútneho, Jančo z Bobrova a ešte dvaja rezbári. Dohodol sa s nimi, že sochy urobia 
v Mútnom a potom ich privezú. Uvítal by nápady, čo všetko sa tam bude organizovať. P. 
Tomaštík navrhol hudobnú skupinu a možno by sa mu podarilo zaistiť aj 5D kino. Tú skupinu 
by zaplatila obec, ale kino by si ľudia platili sami. P. Kekeľáková navrhovala zmrzlinu 
a cukrovú vatu. Starosta povedal, že sa dohodol s p. Prísažnou ona by zaistila sladké odmeny 
pre súťažiacich. Ešte sa opýtal p. Kekeľákovej, či by si zobrala na starosti maľovanie na tvár. 
Treba vymyslieť aké súťaže budú prebiehať. Skúsi pýtať poľovné združenie o pomoc pri 
varení gulášu a poliakom je v rámci projektu objednané občerstvenie formou švédskych 
stolov. Ostatné ešte skúsime doladiť postupne. 
 
 

K bodu č. 12 – Návrh na uznesenie (predkladá predseda návrhovej komisie)  

Člen návrhovej komisie Bc. Andrea Kekeľáková Laššáková prečítala znenie uznesení zo 
zasadania OZ. Keďže za každý bod sa hlasovalo jednotlivo, hlasovanie za celok nie je 
potrebné. Návrh uznesenia bol prijatý. 

 
Záver zasadania OZ 

Starosta na záver poďakoval všetkým prítomným poslancom a hosťom za účasť a rokovanie 
OZ ukončil.  

 

 

 

         Karol Revaj 
         starosta obce 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Peter Jendroľ  

 

 Dušan Gonšenica 

 

 

Zapísala: Mgr. Monika Huráková 


